
Organisationsnummer 802488-5744 
 
Protokoll Cacineföreningens styrelsemöte 
Den 24 januari 2024 kl. 18.00-18.45 
 
Närvarande: Ulf Fransson, Carina Nilsson, Carina Hjertberg Gustafsson, Cecilia Gerhardsson, David Eriksson och 
Barbro Sundberg Davidsson (via telefon) 
 
 
§ 1  

Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och Ulf utses att justera dagens protokoll. 
 
§ 2 Årsmöte 2024 
Årsmötet 2024 genomförs den 23 mars kl. 14.00, missionshuset i Möcklamo. Ulf och Gun skickar ut 
kallelse och årsredovisning till samtliga medlemmar i föreningen. 
Förutom de sedvanliga årsmötesförhandlingarna så planeras en bildvisning utifrån Ulf och Ola Lundmarks 
stundande resa till Cacine i februari. Med gemensamma krafter ordnar vi med fika till årsmötesdeltagarna. 
 
§ 3 Ekonomiskt läge 
Det ekonomiska läget är gott. Ulf redovisar bokslutet för 2023. Årets intäkter uppgår till 107 358 kronor 
och årets utgifter uppgår till 110 300 kronor. Föreningens kapital har således sjunkit med 2 942 kronor 
under året till 158 851 kronor. 
Under året så har vi investerat i ny brunn, toaletter samt renovering av biblioteket. Vidare har vi 
finansierat en bibliotekstjänst samt 60 skolavgifter. 
 
§ 4 Kommande loppisar med mera 

• Den 16 mars genomförs en loppis i Bodafors. Vid denna deltar vi inte i försäljningen, men finns 
på plats för försäljning av kaffe och våfflor. Carina HG och Cecilia deltar. 

• Den årliga loppisen i Anneberg genomförs den 9 maj. Gun bokar bord. Insläpp är från 07.30 och 
försäljningen pågår ca till kl 14.00. 

• Den 13 april genomförs loppis på Stinsen arena. Ulf har bokat bord. Det är insläpp från kl. 08.30 
och försäljningen beräknas pågå till kl. 15.00 

• Cacine-afton i Kulla kapell planeras till november. 
 
§ 5 Senaste nytt från Cacine 
I december firade Escola Betel 25 år som skola. Valberto hade lyckats locka ett antal ministrar och högre 
potentater till festligheterna i Cacine. Vidare så har en militärkupp genomförts i landet. Läget är för 
närvarande relativt lugnt och det bedöms inte vara någon större fara med att åka dit. 
 
§ 6 Övriga frågor 
Ska vi genomföra någon medlemsaktivitet i år eller ska vi låt bli? Styrelsen fick i uppdrag att fundera på 
saken tills nästa styrelsemöte i april. 
 
§ 7 Nästa möte 
Nästa möte infaller den 9 april 2024 kl.18.00. Samling vid parkeringen, Stadshusets baksida. 
 
 
 
 
 
Cecilia Gerhardsson  Ulf Fransson 
Ordförande   Justerare 
 


